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Skolebestyrelsesmøde 5  
Mandag den 14. december kl. 17.00 – 19.00  

Mødet blev ændret til et virtuelt møde 
 

Kommende møder 

26. januar 

23. februar 

7. april 

17. maj 

14. juni 

Mødeleder:  

Afbud fra Annette, Souhair og Sanne 
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Tidsramme: Indhold: 

 
Bilag: 

1. 17.00 - 17.15 Nyt fra elevråd  

 Der er etableret uderum til legeplads på sidste legeplads. Basketkurve 
er indkøbt. Forventes klart i starten af det nye år. 
Vi afventer melding fra elevråd og udeskole om området ved det gamle 
kanoskur. 

 

2. 17.15 – 17.30 Nyt fra skoleleder og skolebestyrelse 

- Forældretilfredshed/brugerundersøgelse 

- Dagsordenskabelon 

-  

- Medarbejderstatus i foråret 

- Indskrivning 0. og 7. klasse 

 

Bilag om forældretilfredshed udsendes  efter mødet 
Skabelon forfines og præsenteres senere. 

Vi har ansat en barselsvikar til primært matematik 3. klasse frem til sommerferien. 
Vi har lige fået en tilbage fra barsel, og i løbet af foråret følger yderligere tre. 

3. 17.30 - 17.50 Coronahåndtering 

Ovenpå sidste smittetilfælde drøftelse af, hvordan 

skolen håndterer elever med positive test og de 

nære kontakter. 

 

 
Skolen retter sig efter SSTs retningslinjer. 

Der er rigtig mange beslutninger, der ligger hos skoleledelsen ud fra 

vurdering af situation. 
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Der har heldigvis ikke været smittespredning på skolen. 

I begge tilfælde, hvor vi har sendt klasser hjem pga smittet elev, 

har vi forsøgt at sikre læring efterfølgende. Senest at det helst ikke 

skulle være nødvendigt at sende så mange hjem som tilfældet blev 

pga samling i klub. 

4. 17.50 - 18.10 Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde 
Gennemgang af referat med de punkter, som sidste 
ikke blev besvaret. 

 

 Keld sørger for, at der følges op på principper og at der i Årshjul sættes datoer på for behandling 

Bærerbudget: Kort om baggrunden. Keld medsender et bærerbudget som bilag, så alle kan se 
modellen for i år. 

Kort præsentation. 

Bilag sendes ud. 

5.. 

 

18.10 - 18.30  Nyt fra arbejdsgruppe om 
forældreinvolvering/forældreambassadører 

 

 

 

 

Der arbejdes videre med modellen. 
Arbejdsgruppe mødes. Keld indkalder. 
 

6. 1830 - 18.50 Forventninger til skolens økonomi de(t) 
kommende år 

- Fritidstilbuddene 
- Distriktssskolen 
- Inklusionscentret 
-  

 

 

 Forventning om lokale udfordringer i fritidstilbuddet i Klub på grund af nogle meget små 
årgange i de kommende år. 
Det arbejdes der med i de kommende måneder. 
Distriktsskolens økonomi ser stabil ud, og vil nok primært lave udsving ift elevtal. 
Stor usikkerhed om Inklusionscentrets økonomi og takster.  
Ligeledes usikkerhed om skolernes medfinansiering omkring elever i Inklusion. Her er 
forskellige bud præsenteret, og politikerne forventes at beslutte en model i februar. 
Forbered indspark til politikere 
Keld og Kim aftaler nærmere 

  7.  
18.50 - 19.00 Eventuelt  

 
Orientering om at Kelds ekstrajob som konstitueret skoleleder er forlænget til  

Skolebestyrelsen ønsker at drøfte pavillon - lokaler og udeområder. 

Julefrokost er udsat 
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